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PS 13/18 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
Tillegg til PS 18/18 - «Kort utgreiing om prisstruktur før og etter 1. august 2018» - var ettersendt til 
utvalet.  
 
PS 18/18 vart behandla som første sak i møtet. 
 
Vedtak 
 
Innkallinga vart godkjend utan merknader.  
 
Saklista vart godkjend med merknaden som er nemnd over. 
 

PS 14/18 Godkjenning av møtebok forrige møte 

Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
Vedtak 
 
Møteprotokollen frå møte 17.01.2018 vart godkjend utan merknader. 
 



PS 15/18 Referatsaker (meldingar) 

Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
Referatsaker 7-9/18 vart refererte.  
 

RS 7/18 Kostnader og utfordringar ved innføring av setebelter på bussar i Hordaland 

RS 8/18 Vedtektsendring i Ferde AS 

RS 9/18 Nye retningslinjer om rett på skoleskyss når foreldre er flytta frå kvarandre - orientering 

PS 16/18 Temaplan for landbruk i Hordaland 2018-2022 

Forslag til innstilling 

 
1. Fylkestinget vedtek «Temaplan for landbruk i Hordaland 2018-2022» og ber om at 

fylkesrådmanen set i verk arbeidet med innsatsområda. 
 

2. Fylkestinget ber fylkesrådmannen vurdera kva tiltak som må gjennomførast for at Hordaland skal 
bidra til at nasjonal jordvernmål vert realisert og ber fylkesrådmannen presentera forslag til tiltak i 
ei politisk sak. 

 
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 06.02.2018  
 
Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Fylkestinget vedtek «Temaplan for landbruk i Hordaland 2018-2022» og ber om at 

fylkesrådmanen set i verk arbeidet med innsatsområda. 
 

2. Fylkestinget ber fylkesrådmannen vurdera kva tiltak som må gjennomførast for at Hordaland skal 
bidra til at nasjonal jordvernmål vert realisert og ber fylkesrådmannen presentera forslag til tiltak i 
ei politisk sak. 

 
Saksprotokoll i Utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
 
Geir Angetveit (V) sette på vegner av V, H, Frp, MDG, KrF, Sp og A fram slikt forslag: 
 

«Temaplanen vert sendt på høyring.» 
 
Geir Angetveit (V) sette på vegner av V fram slikt oversendingsforslag til fylkesrådmannen: 
 

«Temaplanen må kommentera  
 Utfordringa med monokultur og artsmangfald.  
 Dyr skal haldast i miljø som gir god livskvalitet, og funksjonsfriske dyr skal vere ein 

føresetnad for all vekst i dyrehold i fylket. Dyr har ein eigenverdi, og handtering av dyr skal 
skje med omsorg og respekt for dyra sin eigenart. 

 Det må kommenterast korleis ein kan integrera produksjon av fornybar fôrproduksjon til 
havs saman med landbruket. 

 Nortura ønskjer auke i storfeproduksjonen nasjonalt i grovfôrområda. Med 2500 dyr per år.  
o Er det å flytta dagens produksjon over i andre område, eller samla auke i 

produksjonen? Korleis går indikasjonsmål om auken i kjøtproduksjonen overeins 
med klimamål om folkehelsemål om reduksjon av inntak av raudt kjøt? 

 Innsatsmål for produksjon av grønsaker må også innarbeidast. Det vert kommentert i 
planen som eit potensial, men lite meir. 



 Korleis stillar dyrevernsorganisasjonar seg til ny teknologi som støthalsband på sau og 
andre utfordringar i planen.  

 Klimamål i planen er utdatert, Noreg har sett mål om å bli klimanøytral innan 1. januar 
2030, ikkje 2050.» 

 
Røysting  
Fylkesrådmannen sitt forslag fekk ingen røyster og fall. 
Angeltveit sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
Angeltveit sitt oversendingsforslag vart samrøystes vedteke oversendt på vegner av forslagsstillaren 
utan realitetsbehandling.  
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Temaplanen vert sendt på høyring. 
 
 

PS 17/18 Innbyggarinitiativ Kråkenes - omgjering av kantstopp for buss til lomme 

Forslag til innstilling 

  
1. Fylkestinget tar ikkje stilling til fjerning av kantstopp langs Fv 287 Kråkenes no, men viser til at 

Statens vegvesen skal gjennomføre ei etterundersøking av tiltaket som skal avklare vidare status. 
Fylkestinget legg til grunn at spørsmålet om kantstopp eller lomme på Kråkenes vert handsama 
gjennom rullering av handlingsprogrammet for Miljøløftet. 
 

  
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart vedteke som innstilling til fylkesutvalet mot 2 røyster (Frp). 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkestinget tar ikkje stilling til fjerning av kantstopp langs Fv 287 Kråkenes no, men viser til at Statens 
vegvesen skal gjennomføre ei etterundersøking av tiltaket som skal avklare vidare status. Fylkestinget 
legg til grunn at spørsmålet om kantstopp eller lomme på Kråkenes vert handsama gjennom rullering av 
handlingsprogrammet for Miljøløftet. 
 

PS 18/18 Innføring av ny takstsonestruktur i Hordaland 

Forslag til innstilling 

 
1. Endeleg grense for sone Bergen/sone 1 inkluderer kommunane Askøy, Fjell, Sund, Øygarden, 

Osterøy, Meland, Radøy, Lindås, Austrheim og Os 
2. Detaljerte sonegrenser vert sett i høve kartet som er presentert i denne saka 
3. Fylkesrådmannen vert gitt fullmakt til å innføre ny takstsonestruktur i Hordaland frå 1. august 

innanfor dei rammene og med den prisstrukturen som vert presentert i denne saka 
 
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
Svein Halleraker (H) sette på vegner av H, Frp, MDG, V, KrF, Sp og A fram slikt forslag: 
 

«Nytt punkt 4: 
 
Takstsonestruktur skal evaluerast innan rimeleg tid.» 

 
Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Halleraker sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 



Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Endeleg grense for sone Bergen/sone 1 inkluderer kommunane Askøy, Fjell, Sund, Øygarden, 

Osterøy, Meland, Radøy, Lindås, Austrheim og Os. 
 

2. Detaljerte sonegrenser vert sett i høve kartet som er presentert i denne saka. 
 

3. Fylkesrådmannen vert gitt fullmakt til å innføre ny takstsonestruktur i Hordaland frå 1. august 
innanfor dei rammene og med den prisstrukturen som vert presentert i denne saka. 
 

4. Takstsonestruktur skal evaluerast innan rimeleg tid. 
 

PS 19/18 Utgreiing om snøggbåtsamband mellom Bergen og Ålesund 

Forslag til innstilling 

Fylkesutvalet løyver 1/3 av kostnaden, inntil kr. 300 000, til ei utgreiing av hurtigbåtsamband mellom 
Bergen og Ålesund, i samband med realiseringa av Stad skipstunnel. Løyvinga vert finansiert over 
samferdselsbudsjettet for 2018. 
 
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesutvalet løyver 1/3 av kostnaden, inntil kr. 300 000, til ei utgreiing av hurtigbåtsamband mellom 
Bergen og Ålesund, i samband med realiseringa av Stad skipstunnel. Løyvinga vert finansiert over 
samferdselsbudsjettet for 2018. 
 

PS 20/18 Innbyggjarinitiativ - Betre busstilbod på Bømlo 

Forslag til innstilling 

Fylkeskommunen vil på bakgrunn av evaluering etter start av nytt bussanbod i Sunnhordland og 
eventuelle konkrete forslag til omprioriteringar, vurdere tiltak for forbetringar av busstilbodet på 
Bømlo. Ruteendringane vil bli gjort innanfor dei til ein kvar tid gjeldande økonomiske rammer, og 
med bakgrunn i føringar gitt i Trafikkplan Sunnhordland. 

Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
Det var 14 representantar til stades. 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkeskommunen vil på bakgrunn av evaluering etter start av nytt bussanbod i Sunnhordland og 
eventuelle konkrete forslag til omprioriteringar, vurdere tiltak for forbetringar av busstilbodet på Bømlo. 
Ruteendringane vil bli gjort innanfor dei til ein kvar tid gjeldande økonomiske rammer, og med bakgrunn i 
føringar gitt i Trafikkplan Sunnhordland. 
 

PS 21/18 Oppfølging av budsjettvedtak fylkesvegar 2018 - ekstraløyving og 
omfordeling 

Forslag til innstilling 

 
Fylkesutvalet sluttar seg til dei prioriteringane av tiltak som fylkesrådmannen tilrår i saka, summert opp i 
følgjande hovudpunkt:  
 



1. Ekstra løyving til meir asfaltdekke og trygg skuleveg over driftsbudsjettet, totalt 20,77 mill. kr inkl. 
0,77 mill. kr. i midlar overført frå 2017, vert disponert med om lag 3/4 til asfaltdekke og det 
resterande til tiltak langs skuleveg.  

2. Omfordeling av 30 mill. kr til forsterkning går til tiltak som er foreslått prioritert av Statens 
vegvesen. 

3. Dei 10 millionane som vart omfordelt til sikringstiltak i tunnel i 2018 skal gå til naudsynt utbetring 
av dei alvorlegaste problema med brannutrustinga og kommunikasjonssystema i tunnelane 
Bjorøy, Olsvik og Stongafjell.   

  
 
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
Rasmus Laupsa Rasmussen (A) sette på vegner av A, Sp, SV og KrF fram slikt forslag: 
 

«Alternativ til punkt 1: 
 
Fylkesutvalet opprettar ei søknadsordning for kommunar med ei ramme på 20,77 millionar kr i 
2018. Utval for miljø og samferdsel får ansvar for tilskotsordninga, og trafikksikringsutvalet har 
innstillingsrett.»  

 
Det var 14 representantar til stades. 
 
Røysting 
Rasmussen sitt forslag punkt 1 vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet mot ingen røyster 
for fylkesrådmannen sitt forslag punkt 1. 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 2 og 3 vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesutvalet sluttar seg til dei prioriteringane av tiltak som fylkesrådmannen tilrår i saka, summert opp i 
følgjande hovudpunkt:  
 
1. Fylkesutvalet opprettar ei søknadsordning for kommunar med ei ramme på 20,77 millionar kr i 

2018. Utval for miljø og samferdsel får ansvar for tilskotsordninga, og trafikksikringsutvalet har 
innstillingsrett. 
 

2. Omfordeling av 30 mill. kr til forsterkning går til tiltak som er foreslått prioritert av Statens 
vegvesen. 
 

3. Dei 10 millionane som vart omfordelt til sikringstiltak i tunnel i 2018 skal gå til naudsynt utbetring 
av dei alvorlegaste problema med brannutrustinga og kommunikasjonssystema i tunnelane 
Bjorøy, Olsvik og Stongafjell.  

 

PS 22/18 Rammeplan for avkjørsler med strekningsvis vurdering av halding til 
byggegrenser for riks- og fylkesveg i Region vest - 2017-2020. Godkjenning av 
Hordaland fylkeskommune. 

Forslag til innstilling 

 
Fylkesutvalet vedtek «Rammeplan for avkjørsler med strekningsvis vurdering av haldning til byggegrenser 
for riks- og fylkesveg i Region vest  2017-2020», og godkjenner fylkesrådmannen sine tilrådingar i 
saksutgreiinga når det gjeld haldningsklasse for dei veglenkene som einskilde kommunar har hatt merknad 
til i høyringsrunden.  
 

 

 
 
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
Det var 14 representantar til stades. 
 



Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesutvalet vedtek «Rammeplan for avkjørsler med strekningsvis vurdering av haldning til byggegrenser for riks- 
og fylkesveg i Region vest  2017-2020», og godkjenner fylkesrådmannen sine tilrådingar i saksutgreiinga når det 
gjeld haldningsklasse for dei veglenkene som einskilde kommunar har hatt merknad til i høyringsrunden.  
 

PS 23/18 Handlingsplan for innfartsparkering 2018 - 2029 

  



Forslag til innstilling 

 
1. Fylkesutvalet vedtek Handlingsplan for innfartsparkering 2018-2029 og meiner at planen gir eit 

godt grunnlag for vidare utvikling av innfartsparkeringstilbodet. 
 

2. 
 
 
3. 

Fylkesutvalet meiner det er viktig at staten ved Jernbanedirektoratet/Bane NOR og Statens 
vegvesen også bidrar til ein offensiv utvikling av innfartsparkeringstilbodet på sine 
ansvarsområder. 
 
Fylkesutvalet legg til grunn at handlingsplanen for innfartsparkering vert følgt opp i arbeidet med 
rullering av investeringsprogrammet for fylkesvegnettet og handlingsprogrammet for Miljøløftet. 
 
 

  
 
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
Marthe Hammer (SV) sette fram slikt forslag: 
 

«Nytt punkt 4: 
 
Det skal ikke prioriteres innfartsparkeringer i sentersonene innenfor Bergen kommune, bortsett 
fra ved Arna stasjon.» 

 
Jon Askeland (Sp) sette fram slikt forslag: 
 

«Saka vert utsett til neste møte.» 
 
Det var 14 representantar til stades. 
 
Røysting (forslaget om utsetjing) 
Askeland sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Saka vert utsett til neste møte. 
 

PS 24/18 Søknad om konsesjon for landingsplass for helikopter i Simadal i 
Eidfjord kommune. Høyringsfråsegn. 

Forslag til innstilling 

 
1.  På grunn av manglande kunnskapsgrunnlag i søknaden og av omsyn til biologisk mangfald og 
friluftsliv  
     rår Hordaland fylkeskommune frå konsesjon for landingsplass på Sima i Eidfjord slik det er søkt om. 
     Søknaden er slik Hordaland fylkeskommune vurderer det, ikkje i samsvar med kunnskapskravet i  
     naturmangfaldlova § 8 og har særleg på grunn av auka støy stort konfliktpotensiale. 
 
2.  Hordaland fylkeskommune vil ikkje setja seg i mot at landingsplassen i framtida vert brukt som i dag,  
     dvs. til vedlikehald og inspeksjon av kraftanlegga og linjenettet i området.  
 
      
  
  

 
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
Astrid Aarhus Byrknes (KrF) sette fram slikt forslag: 
 

«Saka vert utsatt i påvente av fråsegn frå Eidfjord kommune.» 



 
Byrknes trekte forslaget sitt. 
 
Stein Inge Ryssdal (H) sette fram slikt forslag: 
 

«Utval for miljø og samferdsel ber fylkesrådmannen be om utsett høyringsfrist slik at uttale frå 
Eidfjord kommune ligg føre til vår behandling. 
 
Ved utsett frist blir saka lagt fram for utval for miljø og samferdsel og fylkesutvalet for ny 
behandling.» 

 
Marthe Hammer (SV) sette på vegner av A og SV fram slikt forslag: 
 

«Utval for miljø og samferdsel ber om at Eidfjord kommune vert gjeve høve til å leggje fram 
uttale før fylkesutvalet si handsaming 21.02.2018.» 

 
Det var 14 representantar til stades. 
 
Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 1 vart vedteke som innstilling til fylkesutvalet mot 2 røyster (Sp). 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 2 vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Ryssdal sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
Hammer sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
1. Utval for miljø og samferdsel ber fylkesrådmannen be om utsett høyringsfrist slik at uttale frå 

Eidfjord kommune ligg føre til vår behandling. 
 
Ved utsett frist blir saka lagt fram for utval for miljø og samferdsel og fylkesutvalet for ny 
behandling. 
 

2. Utval for miljø og samferdsel ber om at Eidfjord kommune vert gjeve høve til å leggje fram uttale 
før fylkesutvalet si handsaming 21.02.2018. 

 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. På grunn av manglande kunnskapsgrunnlag i søknaden og av omsyn til biologisk mangfald og 

friluftsliv rår Hordaland fylkeskommune frå konsesjon for landingsplass på Sima i Eidfjord slik det 
er søkt om. Søknaden er slik Hordaland fylkeskommune vurderer det, ikkje i samsvar med 
kunnskapskravet i naturmangfaldlova § 8 og har særleg på grunn av auka støy stort 
konfliktpotensiale. 
 

2. Hordaland fylkeskommune vil ikkje setja seg i mot at landingsplassen i framtida vert brukt som i 
dag, dvs. til vedlikehald og inspeksjon av kraftanlegga og linjenettet i området.  

 

PS 25/18 Fråsegn til Byutredning for Bergen 

  



Forslag til innstilling/vedtak 

 
1. Fylkesutvalet tek byutgreiinga for Bergen til orientering. 
2. Fylkesutvalet merkar seg at utgreiinga viser at nullvekstmålet er oppnåeleg, mens ambisjonane til 

Bergen kommune om 10 % reduksjon i biltrafikken innan 2020 og 20 % reduksjon innan 2030 er 
innafor rekkjevidde. 

3. Fylkesutvalet vil framheve at bygging av ny infrastruktur aleine ikkje er nok for å nå 
nullvekstmålet, men at det må bli kombinert med restriktive tiltak. Fylkesutvalet vil likevel 
understreke at kompakt arealbruk og satsing på infrastruktur for kollektiv, sykkel og gange er 
naudsynt for å oppretthalde mobiliteten i befolkninga.  

4. Det er knytt vesentlege kostnader til investering og drift av kollektivsystemet for å handtere 
framtidig vekst i passasjertal. Fylkesutvalet vil framheve at det vil vere særskilt behov for auka 
rammer til drift og vedlikehald i framtida.  
 

 
Saksprotokoll i Utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
 
Det var 14 representantar til stades. 
 
Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 1 vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 2 fekk 3 røyster (SV, V, MDG) og fall. 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 3 fekk 3 røyster (SV, V, MDG) og fall. 
Fylkesrådmannen sitt forslag punkt 4 fekk 3 røyster (SV, V, MDG) og fall. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesutvalet tek byutgreiinga for Bergen til orientering. 
 
 
 

PS 26/18 Handlingsprogram for nærings- og samfunnsutvikling i Hordaland  2018 
-2019 

Forslag til innstilling 

  
1. Fylkesutvalet vedtar «Handlingsprogram for nærings- og samfunnsutvikling i Hordaland 2018-

2019». 
  

2. Handlingsprogramment som tidlegare har vore rullert årleg, skal no gjelda for 2018 og 2019. 
Naudsynte justeringar i høve til budsjettet for 2019 må likevel gjennomførast i 2018 
 

3. Det vert sett av 3 mill. kroner til dei regionale etablerarfonda. Etablerarfonda er ei tilskotsordning 
til etablerarar og ny næringsverksemd. Desse midlane er fordelte til samarbeidspartnarar slik at 
Sunnhordland får 594 000 kroner og Hardanger får 438 000 kroner. Bergensregionen, dvs. 
Hordland fylke utanom Sunnhordland og Hardanger, får tilgjengeleg  1 968 000 kroner.  
 

4.  Omstillingsutvalet vert styringsgruppe for 9.0 mill. kr som er sett av til omstilling.  
 
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 06.02.2018  
 
Røysting 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Fylkesutvalet vedtar «Handlingsprogram for nærings- og samfunnsutvikling i Hordaland 2018-

2019». 
  



2. Handlingsprogramment som tidlegare har vore rullert årleg, skal no gjelda for 2018 og 2019. 
Naudsynte justeringar i høve til budsjettet for 2019 må likevel gjennomførast i 2018 
 

3. Det vert sett av 3 mill. kroner til dei regionale etablerarfonda. Etablerarfonda er ei tilskotsordning 
til etablerarar og ny næringsverksemd. Desse midlane er fordelte til samarbeidspartnarar slik at 
Sunnhordland får 594 000 kroner og Hardanger får 438 000 kroner. Bergensregionen, dvs. 
Hordland fylke utanom Sunnhordland og Hardanger, får tilgjengeleg  1 968 000 kroner.  
 

4.  Omstillingsutvalet vert styringsgruppe for 9.0 mill. kr som er sett av til omstilling.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Saksprotokoll i Utval for miljø og samferdsel - 07.02.2018  
 
 
Det var 14 representantar til stades. 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Fylkesutvalet vedtar «Handlingsprogram for nærings- og samfunnsutvikling i Hordaland 2018-

2019». 
  

2. Handlingsprogramment som tidlegare har vore rullert årleg, skal no gjelda for 2018 og 2019. 
Naudsynte justeringar i høve til budsjettet for 2019 må likevel gjennomførast i 2018. 
 

3. Det vert sett av 3 mill. kroner til dei regionale etablerarfonda. Etablerarfonda er ei tilskotsordning 
til etablerarar og ny næringsverksemd. Desse midlane er fordelte til samarbeidspartnarar slik at 
Sunnhordland får 594 000 kroner og Hardanger får 438 000 kroner. Bergensregionen, dvs. 
Hordland fylke utanom Sunnhordland og Hardanger, får tilgjengeleg  1 968 000 kroner.  
 

4. Omstillingsutvalet vert styringsgruppe for 9,0 mill. kr som er sett av til omstilling.  
 
 
 

PS 27/18 Miljøpris for Hordaland 

PS 28/18 Ymse 

Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 07. og 08.02.2018  
 
Sakene vart behandla i slik rekkjefølgje: PS 18, 16, 17, 19, 20, 22, 26, 27, 21, 23-25/18 
 
Utvalsleiaren informerte: 

 Arbeidet i den politiske styringsgruppa for ferjesamband mellom Stord og Kvinnherad går sin 
gang.  

 Trepartssamarbeidet med LO og NHO og fylkeskommunen om samferdsel er gjenoppretta.  
 
Fylkesdirektør samferdsel orienterte om arbeidet med og prosessen for «Sams vegadministrasjon». 
 
Studietur 
Utval for miljø og samferdsel var på studietur til Oslo frå 7. februar til 8. februar. Det var lagt opp til slikt 
program: 



 
 Samferdselsutfordringar i Akershus fylkeskommune v/fylkesdirektør samferdsel Thomas Tvedt 

 
 Møte med Hordalandsbenken på Stortinget 

 
 Presentasjon av Oslo som europeisk miljøhovudstad samt orientering om sykkelsatsinga i Oslo. 

Klimaetaten v/Heidi Sørensen 
 

 Presentasjon av Ruter sitt arbeid med mobilitet. Ruter v/direktør for mobilitetstjenester Endre 
Angelvik 

 
 Digitalisering og kombinert mobilitet – trendar og hovedutfordringar. Skyss v/Oddmund Sylta og 

Hanne Alver Krum 
 


